
Výpis ze zápisu schůze staršovstva konané dne 30. května 2016
od 17.30 hodin 

Zahájení  – David Šmída,  píseň  Svítá 297, čtení Max Kašparů Sapientia,   modlitba 
Přítomni:         br. far. Keller, Carda,  Hnátová,  Konečná, Kotoučková,  Marková,   Šmída                 

             host vikář Kamil Vystavěl 
Omluveni:        Bodeček, Brýdl             
                             
Kontrola minulého zápisu - oprava výsledku sbírky Lepra - ne 1.870,- Kč, ale  1.065, Kč  - 
jinak zápis schválen 

PASTORACE (připomenutí nemocných a potřebných)
„sborová diakonie“/ „křesťanská služba“-  zodpovědné osoby: V. Konečná – návštěvy nemocných a
celková koordinace, R. Renzová – narozeninová přání, B. Žilková – odvoz/rozvoz na bohoslužby, 
K.Kellerová – nákupy/pomoc s úklidem. Byla předána přání dvěma jubilantům, ohlasy byly pozitivní. 
Br.  Keller vytiskl letáčky k rozebrání se jmény řidičů na květen a červen - osvědčuje se. 
S. Konečná představila  leták Diakonie, který přivezla z včerejšího setkání v rámci Souznění, kde 
proběhlo setkání pověřených  členů, kteří mají ve sborech na starosti křesťanskou službu. Z porady 
vyplynulo, že křesťanská služba funguje obdobně ve všech sborech. 

Byla zmíněna jména konkrétních navštívených

BYLO 
Kavárnička – vzpomínka na Jana Šimsu – Filip Keller  + Jan Keller – účast cca 13
Presbyterní konference 7. května Brno I, přednáška doc. Pavel Hošek: Křesťané v dnešním světě - z 
našeho sboru byla účast šest lidí. 
8.5.  Bohoslužby Jan Dus 
rozhovor staršovstva  konfirmandy a jejich rodiči proběhl 9. 5., konfirmace 15. 5. 2016. Ohlasy 
jsou pozitivní. S. Konečná se ptá na další konfirmaci - br. farář uvádí, že by na podzim začal s 
přípravou další skupiny dětí, které nyní chodí na starší náboženství, jde asi o 8 dětí. Konfirmace může 
být za dva roky, případně později. 
v sobotu 28. 5. 2016 byla vycházka v Lanškrouně kolem rybníků, účast cca 20 osob.  
Seniorátní neděle nově Seniorátní souznění - 29. května – Brno II – z našeho sboru 19 členů sboru. 

BUDE
Noc kostelů - 10. června 2016 (koordinátor David. Šmída) – program doladěn – zahájení pobožností, 
vyprávění pro děti, představení života sboru („Jak žijeme, co děláme, proč se scházíme“, Rytmické 
bohoslužby, Biblický kvíz, Zakončení ztišením se zpěvy z Taizé), vedle toho Fair Trade, o Diakonii. 
Br. Šmída představuje plakáty. 
Opékání s hostem – Petr Gallus – dohodnut termín 15. 6. 2016 
Cyklovýlet – zatím není určen, v úvahu připadá  červnová sobota nebo neděle po bohoslužbách 
Výlet (nejen) Radiměřských – na  Růžový Palouček bude ve čtvrtek 9. června odpoledne - odjezd z 
Radiměře asi ve 13 hodin, trochu koliduje s Nocí kostelů. 
Zakončení šk. roku s dětmi a rodiči – návrh termínu 17. června  - je třeba domluvit s rodiči dětí. 
tábor – poslední týden v červenci (ne 24. 7. až so 30. 7)
sborový pobyt – Ostrov u Macochy první týden v srpnu (ne 31. 7. - so 6. 8.)
ZELOWŠTÍ –  nocleh ze čtvrtka 8. 9. na  pátek  9. 9. je zajištěn v  GARNI hotelu a hotelu Fontána. 
Nelze vyloučit, že bude nutné několik lidí ubytovat po rodinách.  Návštěva ve sboru by měla 
proběhnout ve čtvrtek 8. září 2016, je třeba zajistit  večeři  z vlastních zdrojů. V pátek ráno pojednou  
na Růžový palouček. Předpokládá se účast 40 - 50  lidí.
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sborový den podzim - 18. 9. Ota Halama – Vznik Jednoty bratrské
Sborový výlet – podzim (David Šmída) – neděle 23.10.2016 – cíl: Silůvky (radiměřské lavice). Filip 
Keller mluvil s farářkou Martinou Kadlecovou, nabízí i pomoc s programem, domlouvá David Šmída. 
Počet předběžně 20 - 30 lidí. Možná návštěva Dolních Kounic, pak Ivančice.

HOSPODAŘENÍ A  SPRÁVA
přehled financí - přešlo se na podvojné účetnictví. Přehled je   přílohou zápisu. Peněžní prostředky 
jsou v posledních dvou sloupcích. Na sbírce JJ je ke včerejšku 9.000,- Kč. 
Pokladnička  -  na Hospic Polička bylo  vybráno asi 1.900,- Kč.
Pokladnička výhled - br. Šmída navrhuje pokračovat ve sbírce na Hospic do příští schůze.  Schváleno. 
Výhledově - na prázdniny sbírat na Nelinku Popelkovou, bude rozhodnuto na příští schůzi, je třeba 
zajistit smlouvu (br. Bodeček). 
Dotace Svitavy - na rok 2016 přiznána dotace 30.000,- Kč, peníze jsou již na účtu. 
Dotace Radiměř  – žádost  o dotaci na 7.000,- Kč byla podána, zatím není vyřízena. 
kamna pro Radiměř (zápis 10/15) – obecně po rozhovorech i v Radiměři se jeví jako žádoucí kamna 
na zimu instalovat, v září až říjnu 2016, je třeba zvážit, která kamna budou použita
Radiměř – přejít k Energii2 – v jednání FK, PH, PC. Připravena smlouva, otázka tarifu (lze měnit 
jednou za rok) - budeme řešit na podzim po odchodu Vystavělových a podle toho, zda se najde 
nájemník. 
Obec Radiměř odkoupení církevního pozemku. Připravena smlouva. Na neděli 5. června je svoláno 
sborové shromáždění, které rozhodne o prodeji. Konstatuje se, že v seznamu hlasovných členů je proti 
poslednímu sborovému shromáždění připsána Monika Trávníčková, vyřazeni zemřelí, jinak beze 
změn. 
Radiměř budova – byl podán inzerát na bydlení (Evangnet, Český bratr) od podzimu 2016. V jednání
je nátěr oken (zvažují br. Bodeček+ br. Brabec)  malování, kuchyňka - bude k řešení na podzim. 
Z minula: Br. farář požádá pana Kostorka, aby se podíval, zda a jak by bylo možné zajistit zapojit 
vodu v kuchyňce v přízemí.  
inventarizace majetku – trvá (2016) – schválena komise (PH, DŠ, FK), termín do 30. června 2016
tekoucí odpad z umyvadla v zadní koupelně – výhledově
Bezbariérový přístup – J. Brýdl – nabídka od fy Klepocol, zjišťuje se ještě další. Z minula: S 
realizací se počítá až příští rok. Počítá se s variantou zábradlí ve stylu stávajícího u schodiště. Další 
možnost je provést stavbu svépomocí, což by bylo levnější, ale bude záležet na nabídkách a podle toho
se posoudí možnosti. 
Rozhodnutí, zda se objedná projektová dokumentace - trvá. 
Pavel Konečný ochotně vymaloval modlitebnu. Staršovstvo děkuje, br. farář dohodne s p. Konečným
vystavení faktury. 
Úpravy sborových prostor -  členům a přátelům sboru byla oznamována možnost vyjádřit se k těmto 
variantám. Dopis je přílohou zápisu. Br. farář připravil souhrn odevzdaných odpovědí:

A – vymalovat, světla, B – řešit jinak čelní stěnu, C – rozšíření do nedělky, D – rozšíření do kuchyňky

K tématu proběhl delší rozhovor:  - navzdory výsledkům uvažovat o rozšíření modlitebny.  - 
modlitebna je vymalována, udělat jinou místnost a modlitebnu nechat přes prázdniny. Uvažovat o 
světlech a závěsném systému. - řešit podlahu a nalakování stolu Páně. Upozornění, že pokud by každý 
odpovídající měl jeden hlas, snížil by se počet A a zvýšil C.  

Výsledek: na sborovém shromáždění bude prezentován výsledek  průzkumu, dále se o tom bude 
hovořit. K věci se staršovstvo vrátí  na podzim. 
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34/ Prostor „u pravoslavných“  -  již dříve bylo rozhodnuto, že  bude zakoupen policový systém a  
materiál na skříňky na míru – ve schválené výši 15.tis. 

S. Konečná po rozhovoru, který měli včera při cestě z Brna, navrhuje do noci kostelů zakoupit police,  
gauč,  konferenční stolek,  koberec a křeslo, předpokládaný výdaj cca 30.000,- Kč. Místnost by pak 
bylo  možné využít jako prostor k rozhovoru, případně i pro křesťanskou službu nebo jako hernu pro 
děti,  když v nedělce  je podávána káva nebo čaj.   
Probíhá delší rozhovor.  
Nakonec podán návrh, aby na vybavení místnosti  "pravoslavní" kromě  již schválených polic bylo 
vydáno 25.000,- Kč. Hlasování: pro 6, proti 1. Schváleno.

SENIORÁT, CÍRKEV 
Seniorátní shromáždění JJ – v Boskovicích 19. 6. 2016 v 9.30 hod – za sbor se zúčastní br. Jíří 
Brýdl. 
EKUMENA 
Bohoslužby v rámci oslav města Svitavy – neděle 13. listopadu

POŠTA
od ÚCK došlo potvrzení volby kazatele na roky 2016 - 2021
38/ Sborová zásilka – 4/2016 - květen:
Různé 
br. farář má dovolenou 31.5.,   9. - 23. 7. (zastupuje Ivo David),    15. - 28. 8.

Termín příští schůze:
27. června – pravidelná (zahájení Filip Keller)
5. září – pravidelná (zahájení Jiří Brýdl)
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